
Communicatieplan SV Hillegom

Begin 2019 heeft het bestuur van sv Hillegom een communicatieplan akkoord bevonden. In 
dit document wordt richting gegeven aan de wijze waarop we willen communiceren binnen 
en buiten de vereniging. Dit is mede op verzoek van onze leden, wat duidelijk naar voren 
kwam tijdens de Algemene Leden Vergadering 2018.
 
Waarom is het voor SVH belangrijk om een communicatieplan te hebben? 
Om leden en andere interne doelgroepen van SVH te informeren en te betrekken, zodat zij 
zich onderdeel voelen van de vereniging.
Als leden zich verbonden voelen met de vereniging, zullen zij:

 zich geïnformeerd en betrokken voelen
 zich sneller inzetten voor de vereniging, wat zal leiden tot een hoger aantal 

(potentiële) vrijwilligers
 sneller handelen conform het belang en beleid van de vereniging
 sneller een bijdrage leveren aan een goed verenigingsklimaat, zoals beschreven in 

het Statuut normen & waarden

Daarnaast is het belangrijk om doelgroepen buiten SVH te informeren en te betrekken, 
zodat zij weten wat er binnen de vereniging speelt en het positieve imago minimaal te 
behouden en uiteraard verder verbetert. 

Met een tijdelijke communicatiecommissie (Koos vd Klugt, Diana v Anrooij, Daan Verbruggen 
en Brigitte v Buggenum) is nagedacht over het operationaliseren en optimaliseren van het 
communicatieplan. Dit hebben we gedaan door;

- in kaart te brengen hoe we nu communiceren,
- wat we communiceren en wie communiceert,
- te onderzoeken welke technische (on)mogelijkheden er zijn binnen de huidige 

middelen van sportlink waaraan onze website is gekoppeld. 
  

Huidige situatie

Momenteel zijn er verschillende kanalen die gebruikt worden om informatie te verspreiden, 
dit zijn kanalen die worden beheerd door leden maar ook door vrijwilligers. Dit gaat deels 
ongestructureerd en vaak niet eenduidig. Ook borgen we de onderlinge afstemming en AVG 
richtlijnen nog niet volledig. Zo bestaat er;

- de website svhillegom.nl (gekoppeld aan Sportlink)
- diverse fysieke berichtgevingen (posters en flyers)
- diverse berichtgevingen via mail
- diverse social media pagina’s (meer dan 20) onder vermelding van onze 

verenigingsnaam die los van elkaar beheerd worden en veelal niet eenduidig zijn.



Website & fysieke berichtgevingen
De website en de fysieke berichtgevingen worden centraal beheerd en zijn AVG-proof, 
echter de berichten die we plaatsen zijn niet altijd gestructureerd, niet altijd afgestemd en 
nog niet altijd eenduidig. 

Mail & social media
Informatie via mail (of app) en social media wordt vaak gedeeld en onderhouden door 
individuen. Deze berichten zijn vaak niet AVG-proof, vaak verouderd en niet geschoond, 
vaak niet afgestemd of niet in lijn met de berichten op de website.  

Algemeen 
Extern gebruiken we steeds meer de KNVB-voetbalapp waarin informatie voor voetballende 
leden beschikbaar gesteld kan worden. Ook worden berichten via Hillegom online of Voetbal 
in de Bollenstreek gedeeld.  

Conclusie is dat de totale communicatie nog niet in samenhang met elkaar is; 
ongestructureerd, te individueel en nog niet altijd AVG-proof. 

Gewenste situatie

We zouden graag toe willen naar gestructureerde, eenduidige en afgestemde communicatie 
voor leden en interne- en externe groepen, die AVG-proof is!
Dit willen we doen onder verantwoordelijkheid van een communicatie commissie die regie 
en redactie voert.  

Voorgesteld wordt om de website als ‘hoofdplatform’ te benoemen en daar de rest van de 
communicatie omheen te ‘bouwen’. 
Met de rest van de communicatie bedoelen we voor de aankomende jaren: 

- fysieke stroom van informatie; posters/flyers (binnen de vereniging in de zgn klik-
lijsten en extern bij bv supermarkten op het prikbord) adhv de speelkalender en 
afgestemd,

- social media sites; eerst focus op koppeling van website naar facebook, instagram en 
Linkedin, eenduidig en afgestemd,

- externe sites; informatie kan gedeeld worden met externen mits eerst intern eea 
gedeeld is,

- informatie via mail en app; alles binnen de richtlijnen Statuut normen en waarden en 
richtlijnen AVG. 

Website:
- Website via sportlink willen we blijven gebruiken, incl de webshop, en de 

(technische) mogelijkheden meer uitnutten,

Social Media:
- Een koppeling zodat elk bericht direct wordt gedeeld op Facebook, Instagram, 

LinkedIn, later mogelijk overige Social Media Apps als TikTok, Snapchat & Youtube. 



- Per Social Media kanaal 1 pagina (dus SV Hillegom, en niet 10 pagina’s van SV 
Hillegom).

Gewenste onderwerpen van nieuwsberichten

We willen toe naar gestructureerde informatie, die eenduidig is, afgestemd is en vanuit de 
communicatie commissie georganiseerd wordt. Het mooiste zou zijn als we dat doen adhv 
een kalender. Dat is natuurlijk inclusief de speelkalender. 
Onderwerpen waarover we iig zouden willen communiceren zijn;

- Wedstrijdinformatie/verslagen over het eerste en eventueel tweede team. Hier is 
een vrijwilliger voor nodig die wekelijks het wedstrijdverslag maakt en aanlevert aan 
de redactie. Daarna redigeren en in de stijl zetten die we willen uitstralen en plaatsen 
op de website. (+ automatische koppeling naar social media) 

- Nieuws over sponsoren, gekoppeld aan thuis-speelschema, vanuit de 
sponsorcommissie. (+ gekoppeld aan het boekje wat gemaakt wordt) 

- Nieuws over sponsoren, niet gekoppeld aan thuis-speelschema, vanuit de 
sponsorcommissie, verdeeld over het seizoen. In de kalender kan vooraf gepland 
worden wanneer er over welke sponsor iets gedeeld wordt aan informatie. 

- Nieuws over en vanuit de club; bv maandelijks een berichtje uit het bestuur, of uit 
een commissie, toernooien, festiviteiten, Corona etc etc. Berichten worden 
aangeleverd aan de communicatie commissie vanuit de betreffende commissie. Kan 
veelal vooraf gepland worden in de kalender. 

- Nieuws over vacatures voor vrijwilligers. 
- Interviews; over het reilen en zeilen van de club, opvallende momenten etc.
- Vrije inbreng van leden, vrijwilligers of ouders…

Implementatie

De tijdelijke communicatiecommissie adviseert het bestuur actief leden te werven (bv leden 
met een communicatie achtergrond, of marketing….) voor de communicatiecommissie om te 
komen tot de gewenste situatie. Lukt dit niet adviseert de tijdelijke communicatiecommissie 
hier iig externe expertise voor in te huren voor ten minste van 1 jaar om dit goed van de 
grond te krijgen.

Noodzaak wordt steeds groter, temeer we sinds maart 2020 oi steeds meer onzichtbaar 
worden voor leden en inwoners van Hillegom. 
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